

Subscriptions: Annual subscription rates for Volume 30 (2015) [April, August, December]: Institutional subscription rates, print and online: US \$190.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK 138.00 + VAT elsewhere. Institutions, online only: US \$180.00 in the USA, Canada and Mexico; UK £130.00 + VAT elsewhere. Institutional subscription correspondence and address changes should be sent to: Cambridge University Press, 100 Brook Hill Drive, West Nyack, NY 10994, USA, email subscriptions_newyork@cambridge.org, for customers in the USA, Canada, or Mexico. Customers elsewhere should contact: Cambridge University Press, The Edinburgh Building, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8RU, UK, email journals@cambridge.org.

Abonnement: Prix de l'abonnement annuel au volume 30 (2015) [avril, août, décembre]: abonnement institutionnel, version imprimée et en ligne: 190 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 138 GBP + TVA pour les autres pays. Institutionnel, en ligne seulement: 180 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 130 GBP + TVA pour les autres pays. Prière d'envoyer toute correspondance relative aux abonnements institutionnels et les changements d'adresse à Cambridge University Press, 100 Brook Hill Drive, West Nyack, NY 10994, USA, adresse électronique subscriptions_newyork@cambridge.org, pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique. Les clients d'autres pays sont priés d'utiliser l'adresse: Cambridge University Press, The Edinburgh Building, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8RU, UK, adresse électronique journals@cambridge.org.

Canadian Law and Society Association: Membership in the Canadian Law and Society Association includes an individual subscription to the journal. To find out how to become a member please visit <http://acds-clsa.org/en/subscribe.cfm>

Association canadienne droit et société: La cotisation versée à l'Association canadienne droit et société donne droit à un abonnement individuel à la revue. Pour devenir member veuillez svp visiter <http://acds-clsa.org/fr/subscribe.cfm>

Permissions information: All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, in any form or by any means, electronic, photocopying, or otherwise, without permission in writing from Cambridge University Press. Policies, request forms and contacts are available at: <http://journals.cambridge.org/action/rightsAndPermissions> Permission to copy (for users in the USA) is available from Copyright Clearance Center <http://www.copyright.com>, email info@copyright.com.

Information sur les permissions: Tous droits réservés. La reproduction de cette publication, en partie comme en entier, n'est autorisée sous aucune forme ou aucun moyen, électronique, photocopié ou autre, sans la permission écrite de Cambridge University Press. Pour plus d'informations, les formulaires de demande et les coordonnées nécessaires, rendez-vous à l'adresse web suivante: <http://journals.cambridge.org/action/rightsAndPermissions> Le droit de copie (pour les utilisateurs aux États-Unis) peut être autorisé par le *Copyright Clearance Center* <http://www.copyright.com>, email info@copyright.com.

Advertising: To advertise in the journal email USAdSales@cambridge.org or telephone +1 (212) 337 5053 in the USA, Canada or Mexico; email ad_sales@cambridge.org or telephone +44 (1223) 325083 in the rest of the world.

Publicité: Pour publicité dans la revue adresse électronique USAdSales@cambridge.org ou téléphone +1 (212) 337 5053 pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique; adresse électronique ad_sales@cambridge.org ou téléphone +44 (1223) 325083 pour les clients d'autres pays.

Commentary: After Bedford / Commentaire: Après Bedford

Chris Bruckert

Protection of Communities and Exploited Persons Act: Misogynistic Law Making in Action

Sonia Lawrence

Expert-Tease: Advocacy, Ideology and Experience in *Bedford* and Bill C-36

Articles / Articles

Ummni Khan

"Johns" in the Spotlight: Anti-prostitution Efforts and the Surveillance of Clients

Tuulia Law

Licensed or Licentious? Examining Regulatory Discussions of Stripping in Ontario

Heli Askola

Taking the Bait? Lessons from a Hate Speech Prosecution

Elke Winter et Marie-Michèle Sauvageau

Vers une compréhension nationaliste de la naturalisation au Canada ? Analyse des changements récents en matière d'octroi de la citoyenneté dans le contexte canadien

Trish Luker

Performance Anxieties: Interpellation of the Refugee Subject in Law

Lois Harder

Does Sperm Have a Flag? On Biological Relationship and National Membership

Nicole Marie Myers

Who Said Anything About Justice? Bail Court and the Culture of Adjournment

Anita Lam and Lily Cho

Under the Lucky Moose: Belatedness and Citizen's Arrest in Canada

Book Reviews / Comptes-rendus

Cambridge Journals Online

For further information about this journal
please go to the journal web site at:
journals.cambridge.org/cls



CAMBRIDGE
UNIVERSITY PRESS